
Kære alle fremmødte, 

 

Hermed en kort hilsen fra den nye hjortevildtrepræsentant i område Vest – og Sydsjælland.  

 

Til min store ærgrelse kan jeg desværre ikke være her i dag, da jeg for længe siden har sagt ja til et andet 

møde. Derfor har jeg bedt Morten Hansen om at videre bringe denne besked.  

Jeg hedder Kim Vig Andersen, jeg er nyvalgt hjortevildt repræsentant i område Vest – og Sydsjælland. Jeg 

bor midt i et af hjortevildtets store kerneområder, lidt øst for Kalundborg. Desuden er jeg 

schweisshundefører og har herigennem også en stor berøringsflade med hjortevildtet på Vest – og 

Sydsjælland. 

Som hjortevildtrepræsentant kommer jeg til at dække både dele af kreds 6 og dele af kreds 7.  

Jeg vil bl.a. arbejde for at hjortevildtet kan forvaltes med lokal tilpasset løsninger, samt at alle der på den 

ene eller anden måde, som har berøring med hjortevildtet, bliver hørt i forhold til arbejdet med fremtidige 

forvaltningsplaner.  

For at vi kan få de bedste fremtidige forvaltningsplaner får jeg brug for hjælp, fra jer ude i jægerrådene samt 

jagtforeningerne til bl.a. bestand optælling.  

Jeg er udmærket klar over at hjortevildtområdet, er et område hvor meningerne er mange, og bølgerne til 

tider kan gå højt, men ved en fælles dialog tror jeg at vi kommer langt. Derfor er man altid velkommen til at 

kontakte mig hvis man har gode input eller spørgsmål til hjortevildtforvaltningen. Ligeledes satser jeg på at 

nå rundt til så mange jægerrådsmøder som muligt.  

Med håbet om et godt kredsmøde til jer alle. 

  

Med Venlig Hilsen  

 Kim Vig Andersen.  

 

 


